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Mondelinge vraag van de h. De Bock: Aantal parkeerkaarten voor het personeel van de gemeente/het OCMW 
en andere openbare diensten (scholen, politie, ziekenhuizen, …). 
 

De h. De Bock stelt de volgende vragen. Hoeveel gemeenteambtenaren komen met de auto? Hoeveel km-
vergoeding (woon-werkverkeer) wordt toegekend? Hoeveel parkeerkaarten werden verkocht aan het personeel 
van de gemeente, het OCMW en andere openbare diensten? Is er een verschuiving van auto naar het openbaar 
vervoer merkbaar? Daalt het aantal km-vergoedingen en parkeerkaarten voor de werknemers? 
 

Schepen Wyngaard zal de nodige cijfers meedelen zodra deze beschikbaar zijn. Voor het OCMW dient de 
h. De Bock deze instelling te contacteren.  

Het aantal werknemers dat met de auto komt, kan geschat worden op basis van het vervoersplan.  
Er is geen km-vergoeding voor werknemers noch voor de burgemeester en de schepenen.  
Aangezien de nieuwe parkeerreglementering erg recent is, is er momenteel onvoldoende cijfermateriaal 

om een verschuiving te kunnen vaststellen. 
 

De h. De Bock geeft aan dat er - volgens eigen bronnen - een verschil zou zijn tussen de gemeente en het 
OCMW, wat niet strookt met de wil om de toestand in beide instellingen te harmoniseren. 


